

新纪元技职与推广教育学院 学费 10% 优惠由申请表格

本优惠以每学期学费 10% 计算, 不含宿舍费及其他费用; 适用于所有技职与推广教育学院开设课程, 请在报名时出示所需文件, 以获得相关折扣。如完成缴费后方提出申请, 优惠将由下一学期开始生效。

计算范例:

多媒体设计(商业设计技术)	学费	宿舍费及押金	共计
金额 (RM)	7600	2,100	9,700
折扣 10% (RM)	760	无	8,940

以下成员可享上述优惠:

1. 独中、加影育华中小学教职员的子女, 每学期注册缴费时, 需附上父母当学期之在职证明。
(参阅所需文件: a, b, g, h)
2. 新纪元学院/大学学院 SME 会员的子女 (参阅所需文件: a, c, g, h)
3. 本学院或新纪元学院/大学学院毕业生的兄弟姐妹及子女 (参阅所需文件: a, d, f, g, h)
4. 本学院或新纪元学院/大学学院在籍生的兄弟姐妹 (参阅所需文件: a, e, f, g, h)
5. 兄弟姐妹同时报名, 其中一人可享有优惠 (参阅所需文件: a, g, h)
6. 本学院、新纪元学院/大学学院、南方大学学院、韩江大学学院毕业生 (参阅所需文件: i)

申请者需呈交文件:

- a) 出生证明副本
- b) 父/母亲在职证明信正本
- c) 父/母亲 SME 会员证
- d) 毕业于新纪元大学学院的兄弟姐妹/父/母亲毕业证书副本
- e) 兄弟姐妹 (在籍生) 当学期的注册缴费收据副本
- f) 兄弟姐妹 (在籍生/毕业生) 出生证明副本
- g) 父亲身份证副本
- h) 母亲身份证副本
- i) 相关学府毕业证书副本, 申请入学时呈交。

申请者资料	申请享有学费优惠的证明
姓名 (中): (英):	父/母亲/兄弟姐妹姓名 (类别 1-5) : (中): (英):
身份证号码:	父/母亲/兄弟姐妹身份证号码:
录取课程:	与申请者的关系:
电话号码:	电话号码:
申请者签名:	
日期:	

注册处填写	
审核结果: <input type="checkbox"/> 批准 <input type="checkbox"/> 不批准	批准者签名: _____ 日期: _____

*只限马来西亚籍学生

New Era Institute of Vocational & Continuing Education (NEIVCE) 10% Tuition Fee Discount Application Form

The 10% discount is based on the amount payable for each semester's tuition fee, excluding hostel rental, etc. This offer is applicable to all Vocational programmes' applicants. Kindly produce the required documents upon enrolment. The Discount will take effect in the following semesters.

Example:

Multimedia Design (Commercial Design)	Tuition Fee	Hostel Rental & Deposit	Total Amount Payable
Amount (RM)	7600	2,100	9,700
Discount 10% (RM)	760	NIL	8,940

Applicants from the following categories are entitled to the discount:

1. Children of staff member: Graduates of Chinese Independent Secondary Schools / SMJK / SJKC Yu Hua Kajang. Parent employment verification letter is required for every semester (refer to Items a, b, g, h, below)
2. Children of SME member-NEC / NEUC (refer Items to a, c, g, h, below)
3. Siblings or children of NEC / NEUC or NEIVCE alumni (refer to Items a, d, f, g, h, below)
4. Siblings of current student of NEC / NEUC or NEIVCE (refer to Items a, e, f, g, h, below)
5. Siblings who enrolled at the same time but only one was entitled for the discount (refer Items to a, g, h, below)
6. Graduates of NEC / NEUC / NEIVCE / Southern University College / Han Chiang University College who wished to further their studies in New Era Institute of Vocational & Continuing Education (refer to Item i, below)

Documents required:

- a) Photocopy of Birth Certificate.
- b) Original copy of Employment Certification Letter from the relevant organization / company.
- c) SME membership card.
- d) Photocopy of Certificate of Graduation (sibling / father / mother who graduated from NEC / NEUC / NEIVCE).
- e) Photocopy of official receipt of registration for current semester (sibling).
- f) Photocopy of birth certificate of current student / graduate.
- g) Photocopy of Identification Card of father.
- h) Photocopy of Identification Card of mother.
- i) Photocopy of Certificate of Graduation (to be submitted upon enrolment).

Details of Applicant	Applicant's Certification
Name (E) : (C) :	Name of Father/ Mother/ Sibling (For Categories 1- 5) (E) : (C) :
NRIC:	Father / Mother / Sibling NRIC:
Programme Enrolled:	Relationship with applicant:
Tel. No.:	Tel. No.:
Applicant's Signature:	Date:

For Registrar's Office Use Only	
<input type="checkbox"/> Approved	<input type="checkbox"/> Rejected
Approved By:	Date:

*For Malaysian students only